
CK-1508-25

1-needle, Long Arm (25"), Unison-Feed, Lockstitch Machine with Vertical-axis Large Hook 

單針長臂綜合送料縫紉機

CK-1508-25 單針長臂 for heavy materials
CK-1508NH-25 自動供油 with automatic lubricating mechanism
CK-1508NH-25-T  粗線專用(#0) for thick thread (#0)
CK-1508NH-25-FL 自動抬押腳 with pneumatic auto-lifter
CK-1508NH-25-BT 自動回縫及抬押腳 with automatic backtrack and auto-lifter

FEATURES:
‧The machine is provided with 635mm (25") of working space. It is ideally suited to sewing processes require 

a larger space under the arm. Typical examples are the sewing of canvases and furniture.
‧The maximum stitch length is 9mm, the needle bar stoke is 38mm, and an extra large steel hand-wheel with 

a diameter as large as 175mm, the machine supports the sewing of extra heavy materials.
‧The machine is equipped as standard with a safety clutch for preventing hook breakage. 

Reset work can be done simply by pressing a button.

‧ 本機配有綜合送料機構與垂直軸大釜，以及可供縫製的工作範圍廣達653mm，適合於縫製
大件以及厚料的物品，例如帳篷，汽車座椅及沙發等大型物品。

‧ 最大縫目可達9mm、押腳提升量可達16mm、與38mm的針棒衝程及大型手轉輪, 適用於縫
製極厚之物料。

‧ 採用兩倍大釜與梭仔，免除經常更換梭仔底線的麻煩，增進縫製效率。本機器並配置有安
全裝置 (離合器) ，大釜卡線或有問題時，安全裝置會自動脫離以防止大釜與針之損壞。

SPECIFICATIONS:

Max. sewing speed
最高縫速

1,800 s.p.m. Working space
工作範圍

635 mm

Max. stitch length
最大縫目

9 mm Needle to be used
使用針

Organ 
DPx17 #23

Lift of the presser foot
押腳提升量

9 mm by Hand
16 mm by Knee

Needle system
針號

#20 ~ #25

Alternating vertical movement
押腳上下交互量

2.5 ~ 6.5 mm Thread
線

#20 ~ #1 

Needle bar stroke
針棒衝程

38 mm Motor to be used
馬達

Clutch Motor, 1/2 HP, 4P

635mm(25”)

10
www.chikon.com.tw

CK-1508-25


